



2022年9月23日

敬致: IGCSE班高中二(SE2 / CE2)学生及家长

IGCSE考试及毕业典礼通告

您好! 本年度 IGCSE 考试将从 2024 年 10 月 4 日(星期五)开始进行至 11 月 13 日(星期三)。故此, SE2 / CE2 的毕业生将会上课至 9 月 27 日(星期五), 此日之后考生无需回校上课。

2. 敬请留意, 从 10 月 4 日(星期五)开始, 考生在考试天必须穿着整齐校服准时回校参加考试, 报到时间为 7.30am (AM 科目)及 11.30am (PM 科目)。在未进入考场之前, 考生需到等候室(MPH 及 CE21)报到。请考生遵守考试规则, 并照顾好自己的健康。

3. 2024 年度毕业典礼和谢师宴将分别于 2024 年 11 月 23 日(星期六)及 24 日(星期日)在本校礼堂举行, 考生须于 11 月 21 日(星期四)和 22 日(星期五)回校参加毕业典礼及谢师宴彩排。

敬请垂注。感谢您的配合。

  
KUNG EE LEE 江美俐  
PRINCIPAL  
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG  
韩江中学校长



23 September 2024

To All Senior 2 IGCSE Students (SE2 / CE2) and Parents

**Notice of IGCSE Examination and Graduation Ceremony**

Greetings. This year's IGCSE examination will be conducted from **4 October (Friday) to 13 November (Wednesday) 2024**. Therefore, the last day of lessons for SE2/CE2 will be **27 September (Friday)**. **Candidates are not required to attend classes after this day.**

2. From 4 October (Friday) onwards, **candidates are only required to return to school in full uniform to sit for the IGCSE examinations according to their examination dates. The reporting times are 7.30am (for AM session) and 11.30am (for PM session)**. Before entering the examination hall, candidates are required to report to the waiting room (MPH and CE21). All candidates are expected to follow the IGCSE examination rules and regulations and take good care of their health.

3. The 2024 Graduation Ceremony and Graduation Dinner will be held on 23 November (Saturday) and 24 November (Sunday) respectively in the school hall. Candidates are required to return to school for rehearsals of the Graduation Ceremony and Graduation Dinner on 21 November (Thursday) and 22 November (Friday).

Your attention and cooperation are much appreciated.

  
KUNG LEE LEE 江美俐  
PRINCIPAL  
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG  
韓江中学校长